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Rada Miasta Włocławek Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 

Protokół 4/2025 

4 Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska w dniu 2025-06-12 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek, ul. Zielony Rynek 11/13 sala nr 5. 

Obrady rozpoczęto 2025-06-12 o godzinie 09:00, a zakończono o godzinie 09:08 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Janusz Dębczyński 

2. Jakub Girczyc 

3. Rafał Sobolewski nieobecny 

4. Ewa Szczepańska 

5. Daniel Tobjasz 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska radny Jakub 

Girczyc otworzył posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości.  

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji, co stanowi quorum i 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji oraz że w Biurze Rady Miasta 

znajdował się do wglądu Protokół nr 3 z dnia 28.04.2025 r., z którym członkowie mogli się 

zapoznać. Zmian do protokołu nie wniesiono.  

Wiceprzewodniczący Komisji radny Jakub Girczyc przedstawił projekt porządku obrad 

Komisji i poinformował o zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia 

zasad i kryteriów wynajmowania lokali mieszkalnych lub budynków mieszkalnych 

jednorodzinnych przez osobę fizyczną z zasobu społecznej agencji najmu. Wobec 

powyższego Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska podjęła obrady według 

zmienionego porządku obrad. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
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2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie Raportu o stanie Miasta Włocławek za rok 2024. 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Dyrektor Wydziału Rozwoju Miasta Pani Daria 

Figurska, która poinformowała, że zgodnie z artykułem 28aa Ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym, Prezydent Miasta co roku do dnia 31 maja przedstawia 

Radzie Miasta raport o stanie miasta. Dokument obejmuje podsumowanie działalności 

Prezydenta w roku 2024, w szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał 

rady miasta i budżetu obywatelskiego. Powyższy raport został przygotowany w celu 

spełnienia obowiązku ustawowego i zawiera wszystkie niezbędne elementy określone 

przepisami. Raport został oparty na 4 celach strategicznych zaczerpniętych ze strategii 

rozwoju miasta, a poszczególne rozdziały odnoszą się do dokumentów wykonawczych 

strategii, czyli do 10 programów operacyjnych. 

Wobec braku głosów do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. 

Raport. 

Głosowano w sprawie: 

Opinii do raportu o stanie Miasta Włocławek za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Jakub Girczyc, Ewa Szczepańska, Daniel Tobjasz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Dębczyński 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja wypracowała pozytywną opinię do ww. 

Raportu. 
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Opinia i Raport stanowią załącznik do protokołu. 

3. Opinia do projektu uchwały w sprawie określenia zasad i kryteriów wynajmowania 

lokali mieszkalnych lub budynków mieszkalnych jednorodzinnych przez osobę fizyczną z 

zasobu społecznej agencji najmu (SAN). (punkt zdjęto z porządku obrad) 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

W tym punkcie obrad nie zgłoszono żadnych wniosków. 

5. Zakończenie obrad Komisji 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej 

i Ochrony Środowiska Jakub Girczyc zakończył obrady w dniu 12 czerwca 2025 roku. 

Wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska radny Jakub 

Girczyc 

Przygotowała: Ewa Pranik 


